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Z A P I S N I K 

 
19. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 29. maja  2014 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 28 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca, Vida Gračnar, Ondina 
Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Luka Juri, Sani Kamenčič, Milojka Lahajnar Špacapan, 
Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, 
Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto Scheriani, Mario Steffè, 
Barbara Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin 
in  Narciso Urbanaz  
 
Opravičeno odsotni so bili: Danijel Cep, Franco Juri, Stefan Kocjančič, Sebastjan Kokl in 
Vlasta Vežnaver. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Prejeli so tudi predlog Vide Gračnar, članice Občinskega sveta za razširitev predloga 
dnevnega reda z naslednjima točkama: 
 

1. Pobuda za sprejem protestne note s predlogom za ukinitev škodljivih dejavnosti na 
območju tržaške železarn in 
 

2. Pobuda za preimenovanje predora Markovec. 
 
 
 
 



K navedenima pobudama je mnenje, v imenu župana, podala Sabina Mozetič, direktorica 
občinske uprave.  
 
K pobudi za sprejem protestne note s predlogom za ukinitev škodljivih dejavnosti na območju 
tržaške železarne je podala pozitivno mnenje in predlagala, da se jo preoblikuje v »Izjavo za 
ukinitev zdravju škodljivih dejavnosti na območju tržaške železarne« in  kot tako obravnava 
ter sprejme. Besedilo izjave je pripravila občinska uprava in so jo prejeli vsi člani Občinskega 
sveta. 
 
V zvezi s pobudo za preimenovanje predora Markovec, pa je predlagala, glede na to, da je 
bila pobuda poslana tudi na Ministrstvo za infrastrukturo in prostor ter na DARS, da se 
počaka do prejema odgovora obeh inštitucij. 
 
Vida Gračnar, članica občinskega sveta se je s predlogom za preoblikovanje prvega 
predloga strinjala, drugi predlog za razširitev predloga dnevnega reda pa je umaknila. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 23 za, 0 proti) predlog za razširitev 
dnevnega reda s točko 4/1- Izjava za ukinitev zdravju škodljivih dejavnosti na območju 
tržaške železarne. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24  prisotnih – 24 za,  proti) naslednji 
 

D N E V N I   R E D : 
 

1. Potrditev zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
10/4-2014  
 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije investicijskega programa za projekt 
»Rekonstrukcija in nadzidava objekta podružnične šole Sveti Anton« 
 

3. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt »Izgradnja tenis centra 
na Bonifiki v Kopru« 
 

4. Poziv Vladi RS z zahtevo po korenitih spremembah na področju črpanja evropskih 
sredstev 
 

4/1 Izjava za ukinitev zdravju škodljivih dejavnosti na območju tržaške železarne 
 

5. - Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2013 
- Program dela s finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada Koper za leto    

              2014 
 

6. Predlog sklepa o vzpostavitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

7. Predlog sklepa o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

8. Predlogi sklepov o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča  za 
leto 2014 za: 
 
- Univerzo na Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu 

Santorijeva ulica št. 9; 
- družbo Kemiplas d.o.o za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2; 
- družbo MM FINANSIRANJE  d.o.o. za območje dela planske celote  KC- 52. 



- Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
za družbo Dom Koper d.o.o. za del nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 
1567/20, 1567/21, 1567/26, 1567/27 k.o. Koper 

 
9. Predlog za imenovanje članov sveta Pokrajinskega muzeja Koper  

 
10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
Ad 1 

 
POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 

KOPER Z DNE 10/4-2014 
 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (24 prisotnih – 22 za, 0 proti) zapisnik 18. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 10/4-2014 v predloženem besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »REKONSTRUKCIJA IN NADZIDAVA OBJEKTA PODRUŽNIČNE ŠOLE 

SVETI ANTON« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TINČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Majda Šuligoj, Olga Franca, Viktor Markežič, člani Občinskega 
sveta ter Viljan Tončič, vodja Samostojne investicijske službe. 
 

 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
investicijskega programa za projekt »Rekonstrukcija in nadzidava objekta 
podružnične šole Sveti Anton« v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»IZGRADNJA TENIS CENTRA NA BONIFIKI V KOPRU« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 



- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TINČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Viktor Markežič, Olga Franca, Luka Juri in Majda Šuligoj, člani 
Občinskega sveta ter Viljan Tončič, vodja Samostojne investicijske službe. 

 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 22 za, 2 proti) Sklep o potrditvi 
investicijskega programa za projekt »Izgradnja tenis centra na Bonifiki v Kopru« v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 

POZIV VLADI RS Z ZAHTEVO PO KORENITIH SPREMEMBAH NA PODROČJU 
ČRPANJA EVROPSKIH SREDSTEV 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Gradivo predlagateljice te točke, ge. Olge Franca 
pa so člani Občinskega sveta prejeli že na prejšnji seji.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
V razpravi sta sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, 
predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednje 
 

S K L E P E 
 

1. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper ugotavlja, da je Mestna občina Koper pri črpanju 
nepovratnih evropskih sredstev zelo uspešna in da bo tudi v letošnjem letu izvedla vse 
investicije, programe in projekte, ki so predmet sofinanciranja.  
 

2. 
 

Občinski svet ocenjuje, da bi morali Vlada RS, ministrstva in drugi pristojni organi za večjo 

učinkovitost naše države pri koriščenju nepovratnih evropskih sredstev izvesti naslednje 

ukrepe in aktivnosti:  



- Sredstva iz obstoječe finančne perspektive je potrebno usmeriti na področja hitro 

izvedljivih projektov in s tem omogočiti boljše črpanje evropskih sredstev in hkrati 

realno izvedbo smiselnih projektov. 

- V pripravo strateških dokumentov (Partnerski sporazum, področne strategije, 

operativni programi in podobno) morajo pristojni aktivneje vključiti lokalne skupnosti 

oziroma njihova reprezentativna združenja, s ciljem večje realizacije posameznih 

projektov. 

- V čim krajšem času je potrebno potrditi strateške dokumente in takoj po potrditvi le - 

teh najaviti razpise programskega obdobja 2014-2020, z navedbo jasnih meril in 

pogojev posameznih razpisov (npr. višina razpisanih sredstev, delež sofinanciranja, 

višina vrednosti projekta, čas objave razpisa, čas izvedbe projekta, upravičenost 

prijavitelja). 

- Pristojna ministrstva in vladne službe morajo zagotoviti strokovno kompetenten 

kader, z namenom učinkovitega črpanja evropskih sredstev in izvajanja ter 

spremljanja projektov. 

- Ministrstva in drugi pristojni organi naj razpisno dokumentacijo pripravijo v takih 

časovnih okvirjih, ki zagotavljajo uspešnost prijave, pravočasno izvedbo projektov ter 

učinkovito črpanje sredstev. 

 
Ad 4/1 

 
IZJAVA ZA UKINITEV ZDRAVJU ŠKODLJIVIH DEJAVNOSTI  

NA OBMOČJU TRŽAŠKE ŽELEZARNE 
 
Gradivo predlagateljice Vide Gračnar, članice Občinskega sveta ter predlog izjave, ki jo je 
pripravila občinska uprava Mestne občine Koper, so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predlagateljica 
VIDA GRAČNAR, članica Občinskega sveta 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednjo 
 

IZJAVO ZA UKINITEV ZDRAVJU ŠKODLJIVIH DEJAVNOSTI  
NA OBMOČJU TRŽAŠKE ŽELEZARNE 

 
1. 

 
Podpisniki te izjave (v nadaljevanju: Podpisniki) so seznanjeni s številnimi ugotovitvami 
italijanskih medijev in neodvisnih študij ter pričevanj prebivalcev, ki izpostavljajo negativne 
vplive, ki jih ima delovanje železarne v Trstu na zdravje ljudi in okolje.  
 

2. 
 
Podpisniki ugotavljajo, da se negativni okoljski vplivi železarne v Trstu širijo tudi na območje 
Slovenske Istre, zlasti ankaranskega polotoka in Mestne občine Koper.  
 



3. 
 

Podpisniki se strinjajo, da je pravica do zdravega okolja temeljna človekova pravica, ki je v 
primeru tržaške železarne kratena prebivalcem slovenske Istre, zlasti pa številnim tržaškim 
občanom.  
 

4. 
 

Podpisniki zagovarjajo stališče, da občine Trst, Milje, Dolina, Koper, Izola in Piran tvorijo 
geografsko celoto, ki je zgodovinsko in narodnostno povezana, ne glede na njene formalne 
meje.  
 

5. 
 

Podpisniki ugotavljajo, da se aktivnosti za dokončno prenehanje obratovanja tržaške 
železarne odvijajo prepočasi, zato predlagajo in pozivajo župana občine Trst in druge 
italijanske pristojne organe, da naj v skladu s svojimi pristojnostmi in v najkrajšem možnem 
času ukrenejo vse potrebno, kar je v njihovi moči, da omejijo delovanje tržaške železarne v 
vseh delih, ki so povezani z onesnaževanjem okolja in ogrožanjem zdravja vseh prebivalcev 
v regiji. 
 

6. 
 
Podpisniki te izjave se zavedajo vseh problemov, še zlasti gospodarskih, socialnih in 
finančnih, povezanih z omejevanjem poslovanja gospodarskega subjekta in njegovo 
dokončno ukinitvijo, zato izražajo pripravljenost po aktivnem in tvornem sodelovanju s 
sosednjimi italijanskimi občinami Trst, Milje in Dolina, vse s ciljem izboljšanja okolja ob 
hkratni rešitvi problema delavcev, zaposlenih v tržaški železarni. 
 

7. 
 
Podpisniki se zavedajo resnosti in velikosti obsega problema brezposelnih delavcev, ki v prvi 
vrsti najbolj občutijo posledice škodljiv vplivov železarne že vrsto let in se strinjajo, da se ti 
delavci ne smejo znajti v socialni stiski in edini nositi negativnih posledic ukinjanja dejavnosti 
železarne. 
 

8. 
 
Podpisniki te izjave predlagajo sosednjim italijanskim občinam, da sodelujejo pri iskanju 
rešitve ter da zaprosijo ustrezne institucije Evropske skupnosti za finančno pomoč pri 
reševanju tako obsežnega okoljskega problema, kar vključuje tako okoljsko sanacijo 
območja kot tudi prezaposlitev delavcev. 
 
Prav tako podpisniki te izjave predlagajo, da se pobuda o prioritetnem reševanju problema 
tržaške železarne posreduje vsem slovenskim in italijanskim novoizvoljenim poslancem 
Evropske skupnosti. 
 

9. 
 

Podpisniki se bodo povezali z občino Trst, pa tudi z občinama Milje in Dolina, za pripravo 
skupne strategije razvoja celotnega čezmejnega območja in našega skupnega prostora. 
 
 



Ad 5 
 

POROČILO O DELU JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA KOPER V LETU 2013 
in 

PROGRAM DELA S FINANČNIM NAČRTOM JAVNEGA ZAVODA GASILSKA BRIGADA 
KOPER ZA LETO 2014 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v razpravo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
 
POROČEVALEC  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILIJ BRŽAN, direktor Javnega zavoda Gasilska brigada Koper. 
 

V razpravi so sodelovali Viktor Markežič in Slobodan Popović, člana Občinskega sveta ter 
Vilij Bržan, direktor Javnega zavoda Gasilska brigada Koper. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
Potrdi se Poročilo o delu Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v letu 2013 in daje 
soglasje k Programu dela s finančnim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada 
Koper za leto 2014. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 



POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 8 
 

PREDLOGI SKLEPOV O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA  ZA LETO 2014  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Prejeli so predlog sklepa o: 
 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za Univerzo na 
Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu Santorijeva ulica št. 9; 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Kemiplas 
d.o.o za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2; 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo MM 
FINANSIRANJE  d.o.o. za območje dela planske celote  KC- 52; 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbO Dom Koper 
d.o.o. za del nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 1567/20, 1567/21, 1567/26, 
1567/27 k.o. Koper 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
- Odboru za okolje in prostor 
- Odbor finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Majda Šuligoj in Viktor Markežič, člani Občinskega 
sveta ter Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 

 
 
I. Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 15 za, 6 proti) Sklep o  oprostitvi plačila 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za Univerzo na Primorskem za 
kompleks Servitskega samostana, na naslovu Santorijeva ulica št. 9 v predloženem 
besedilu. 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 13 za, 5 proti) Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Kemiplas d.o.o za območje 
proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 v predloženem besedilu. 

 



III. Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 12 za, 4 proti) Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo MM FINANSIRANJE  d.o.o. 
za območje dela planske celote  KC- 52 v predloženem besedilu. 

 
IV. Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 13 za, 4 proti) Sklep o oprostitvi plačila 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Dom Koper d.o.o. za del 
nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 1567/20, 1567/21 v predloženem besedilu. 

 
Ad 9 

 
PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANOV SVETA POKRAJINSKEGA MUZEJA KOPER 

 
Predlog so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je SPREJEL (21 prisotnih – 16 za, 2 proti) predlog župana, da se za  
člane sveta zavoda Pokrajinski muzej Koper – 
 
- kot predstavnike ustanoviteljice imenuje: 
 

- Jani Bačić, Cesta I. Istrske brigade 64/a, Čežarji 
- Peter Bolčič, Sončna ulica 14, Koper 
- Nataša Likar, Koštabona 4/b, Šmarje 

 
- kot predstavnico uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti: 
 

- Roberta Vincoletto, Hrvatini 57/e, Ankaran 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (21 prisotnih – 20 za, 1 proti) predlog Sveta Samoupravne 
skupnosti italijanske narodnosti  Koper, da se za člana sveta Pokrajinskega muzeja 
imenuje 
 

- David Runco, Šolska 23, Koper 
 

Ad 10 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Pisno vlagam tri vprašanja, v katerem je tudi en del pobude. Bom na kratko povedala o čem. 
 
Danes smo videli dobro predstavitev, vsaj okvirno, poslovanja in tudi finančne podatke za 
javni zavod Gasilsko brigado Koper. Žal, Občinskemu svetu, ni predstavljeno poslovanje 
dveh javnih podjetij, ker je tako urejeno seveda z akti občine, in sicer Rižanski vodovod 
Koper in Komunala Koper. Iz medijev sem izvedela, da se je poslovanje v Rižanskem 
vodovodu Koper v prvih treh mesecih letošnjega leta poslabšalo, da so prikazali milijon evrov 
izgube in da naj bi nadzorni svet, baje, že potrdil 10% povišanje omrežnine. Gre za povišanje 
cene vode. Mislim, da bi morali biti občinski svetniki seznanjeni o takšnih dejstvih, zato 



dajem pobudo, da bi vodstvo Rižanskega vodovoda na naslednji seji predstavilo in nam tudi 
pripravilo gradivo o finančnem stanju v tem podjetju in razloge za ponovno povišanje cene 
vode, tokrat ponovno skozi ceno omrežnine. Hvala lepa. 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
 
skladno s Poslovnikom občinskega sveta naprošam za odgovore na naslednja svetniška 
vprašanja: 
 

1. POSLOVANJE JAVNEGA PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD KOPER – novo 
povišanje računov za vodo – omrežnine za 10%: vprašanje in pobuda 
 

Iz poročanja medijev sem zasledila, da je Rižanski vodovod Koper v letu 2013 posloval 
pozitivno, v prvih treh mesecih letošnjega leta pa pridelal cca. 1 mio EUR izgube. Občinski 
svet ni seznanjen s poslovanjem obeh javnih podjetij (Komunalno podjetje Koper), zato 
predlagam, da nam na prihodnji seji občinskega sveta vodstvo tega podjetja predstavi 
finančno stanje podjetja v letošnjem letu in vzroke za izgubo. Obenem naj bi nadzorni svet 
odobril novo povišanje omrežnine za 10%. Zaradi obeh dejstev je nujno, da pridobimo 
izvorne informacije o stanju v tem podjetju in utemeljitve za ponovno povišanje položnic za 
vodo, kar je v sedanji situaciji za občane nesprejemljivo. 
 
Naprošam za pisni odgovor ter za dostavo analize RVK o primerjavi končnih cen vode z 
ostalimi slovenskimi občinami. 
 

2. STOŠKI SVETOVALNIH POGODB v letu 2013 in 2014  
 
Prosim za podatke o skleniteljih svetovalnih pogodb z MOK (pravne in fizične osebe) v letu 
2013 in 2014, z navedbo cene, ki se plačuje na uro oz. mesečnega pavšala, če je pogodba 
tako urejena. Navedite tudi predmet svetovanja in skupne plačane stroške posamezniku, kdo 
je bil nadzornik izvajanja in navedite učinek (dodana vrednost) za MOK in davkoplačevalce. 
 

3. GRADBENA DELA NA ULICI II. PREKOMORSKE BRIGADE KOPER 
 

Zanima me kdaj bodo dokončana gradbena dela, ki se izvajajo na pločniku Ulice II. 
Prekomorske brigade Koper ter vzroki počasnosti del.« 
 
 
MAJDA ŠULIGOJ, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz imam eno pobudo oziroma prosim za maksimalno razumevanje. V nedeljo, na dan 
evropskih volitev, se je prvič v demokraciji, pa smo imeli kar nekaj referendumov in kar nekaj 
državnozborskih volitev, zgodil en neprijeten dogodek. Neprijeten dogodek je bil ta, da so bili 
redarji očitno poslani pred Upravno enoto, okrog devete ure zvečer, ko prihaja glavnina 
volilnih odborov. Vsi veste, da imamo v Mestni občini Koper, na velikem teritoriju, cca. 90 
volilnih odborov in da tam ni kje parkirati oziroma, da je bila »gužva« enormna. Jaz sem 
prva, ki zagovarjam red, ki podpiram to, da ne moreš parkirati, kjer ti pade na pamet, vendar 
se še nikoli ni zgodilo, da so bili ljudje oglobljeni. Gre v večini primerov, vsaj za tiste, ki jaz 
poznam, za ljudi, ki so tisto nagrado 40-ih ali pa 45-ih evrov čakali izključno s tem, da bojo šli 
dvakrat v trgovino, da »vštukajo« do konca meseca. V stranki gledamo, da v odbore damo 
take ljudi. No, tam je bil nadzor okrog devete ure in kar nekaj ljudi je dobilo kazen. O tem 
smo se kasneje posvetovali tudi z Okrajno volilno komisijo na Upravni enoti v Kopru. 
Povedali so nam, da se postopka ne da ustaviti in da je treba pisati ugovore. Vprašanje je ali 
bodo ti ljudje kompetentni oziroma sposobni pisati take ugovore oziroma ali niso nekateri, kot 



pošteni državljani, tudi že šli na banko in plačali polovično kazen. Zato apeliram na občinsko 
upravo, da najde rešitev, da se te globe odpiše oziroma, da se te ugovore upošteva. 
 
In za konec še nekaj, kar me je, moram reči, neprijetno presenetilo. Ko je ena od teh, ki je 
kazen dobila, moledovala in prosila redarja, naj ji pač oprosti, da ni bilo namenoma, da pač 
ljudje prinašajo volilni material, ki je težek (veste, da gre to za take velike plastične škatle in 
tako dalje) je njegov odgovor bil: »Kaj sem jaz kriv, če imate vi volitve.« Jaz mislim, da 
gospod v uniformi, ki predstavlja lokalno skupnost, kot podaljšano roko države, si takega 
odgovora, da imamo mi oziroma vi volitve, ne more privoščiti. To lahko osebno govori v 
»oštariji« ali kjer koli drugje, ne pa ko opravlja uradno službo. Toliko. Zato resnično lepo 
prosim, da ste tu prijazni in da gre predvsem za navadne ljudi, ki niso nič krivi, če je temu 
pač bilo tako, če nekdo morda ni poskrbel, da bi bilo tako kot mora biti. Hvala lepa. 
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz imam pa dve vprašanji, ki sta se mi pojavili pravzaprav ob obravnavi gradiva za Občinski 
svet. Želela bi vprašati ….. žal mi je, da gospoda Igorja Hrvatina trenutno ni tukaj, ker bi 
verjetno lahko takoj odgovoril na vsaj eno vprašanje. 
 
Ali je res, da se ločeni odpadki, ki se pač zbirajo po posameznih kontejnerjih, združujejo z 
neločenimi odpadki?  
 
Drugo vprašanje pa je: »Zanima me, ali se kaj premika na nivoju regij, glede uničevanja 
odpadkov oziroma samega urejanja skupne centralne deponije oziroma sežigalne naprave 
za te odpadke. Da ne bi prišlo do situacije, ko bi se nam ti odpadki lahko kopičili prav na 
našem področju.« 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 
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